
 

  
Utses att justera Ralph Steen 
Justeringens plats och tid 2022-12-21 Paragrafer §§ 45-50  
  
Underskrift sekreterare …………………………………………  
 Andréa Kihl 
  
Underskrift ordförande …………………………………………  
 Elving Andersson 
  
Underskrift justerande …………………………………………  
 Ralph Steen 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Demokratiberedning 

 

2022-12-14  
 

 
Sammanträde Demokratiberedning  
Plats och tid Sammanträderum Varvet, Stadshuset, kl.13:30-15:30 
  
Ledamöter Elving Andersson (C), Ordförande 

Ulrika Lundström (V), 1:e vice ordförande 

Fredrik Södersten (M) 

Ralph Steen (L) 

Joceline Haddad (KD) 

Ole Borch (MP) 

Martin Pettersson (SD) 

 
Övriga Andréa Kihl, demokratiutvecklare/utredare 

Jens Sahlin, vice ordförande i kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning ( deltar på Teams)  

Håkan Magnusson, vice ordförande i kommunala rådet för äldre ( deltar 

på Teams)  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Demokratiberedning 

 

2022-12-14 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 45 Dnr KS 315628 

Upprop samt val av justerare och sekreterare 

Sammanfattning 

Ralph Steen utses till justerare 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Demokratiberedning 

 

2022-12-14 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 46 Dnr KS 323185 

Rapport från det kommunala rådet för äldre och det kommunala 
rådet för personer med funktionsnedsättning 

Sammanfattning 

Vice ordförandena Jens Sahlin och Håkan Magnusson ger en rapport från respektive råds 

arbete. Demokratiberedningen ställer frågor om politikerrepresentation i råden och hur 

väl råden får upp de frågor de tycker är viktiga.  
 

-I kommunala rådet för äldre upplever man att politikerdeltagandet blivit bättre de 

senaste två åren. I kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning upplever 

man inte att det har förbättrats.  

 

-Informationen från socialchef har varit särskilt bra. Nämnderna presenterar också 

information på varje möte.  

 

-I råden upplever ledamöter att de kan ta upp de frågor de vill men att återkopplingen 

brister, de får inte svar. Fler frågor som väcks måste bollas över till andra nämnder.  

 

-Som remissorgan önskar råden att komma in tidigare i processen. I de fall de blir 

tillfrågade kommer de in sent.  

 

- Seniormässan som genomfördes under hösten var uppskattad. Vice ordföranden för 

äldrerådet Håkan Magnusson ser behov av en seniormässa varje år.   

   

 

Beslut 

Demokratiberedningen beslutar  

 

att notera informationen 

 

att skicka med till en ny demokratiberedning, att utifrån de synpunkter som kommit upp 

följa upp arbetet i råden  

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Demokratiberedning 

 

2022-12-14 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 47 Dnr KS 2022/00597 

Diskussion i demokratiberedningen om motion från Camilla 
Johansson (C), Jennie Ekland (C), Zinab Parnian (C), Ewa Tillander 
(C) och Johanna Jonäng (C) om att införa 
bygdepeng/medborgarbudget  

Sammanfattning 

Diskussion förs i demokratiberedningen om den här typen av medborgarbudget, liknande 

initiativ finns i andra kommuner i landet. Det handlar om att främja lokala initiativ och att 

det lokala engagemanget ska styra vilka satsningarna som blir gjorda. 

 

Beslutsunderlag 

Motion från Camilla Johansson (C), Jennie Ekland (C), Zinab Parnian (C), Ewa Tillander 

(C) och Johanna Jonäng (C) om att införa bygdepeng/medborgarbudget 

Beslut 

Demokratiberedningen beslutar 

 

att notera informationen 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Demokratiberedning 

 

2022-12-14 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 48 Dnr KS 2019/00186 

Rapport om deltagande i SKR nätverk för att utveckla 
medborgarbudget för demokratisk och social hållbarhet 

Sammanfattning 

Andréa Kihl, Demokratiutvecklare/utredare, ger en rapport från den första nätverksträffen 

som hölls fysiskt på plats hos SKR i Stockholm den 25 november. 14 andra kommuner är 

med i nätverket, kommunerna är i olika faser av arbete med medborgarbudget. Eslöv och  

Trelleborg exempelvis, har genomfört medborgarbudget ett antal år, medan andra kommuner 

som Karlskoga och Oskarshamn precis ska starta upp arbetet.  De deltagande kommunerna 

visade intresse för Uddevallas planer att arbeta med medborgarbudget med hjälp av 

italienska arkitekter, som en del i stadsutvecklingen av Dalaberg/Hovhult.  

Beslut 

Demokratiberedningen beslutar  

 

att notera informationen 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Demokratiberedning 

 

2022-12-14 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 49 Dnr KS 323187 

Summering av demokratiberedningens arbete 2022 

Sammanfattning 

Demokratiberedningens ledamöter summerar arbetet under 2022 men också mandatperioden 

i helhet. Det positiva som lyfts fram är att ungdomsfullmäktige kommit igång ordentligt. 

Demokratipriset lyfts också fram som ett positivt konkret arbete där beredningen gått 

samman som jury och enats kring värdiga pristagare.  

   

Bland det mindre positiva lyfts bland annat det lägre valdeltagandet 2022 och att man i 

demokratiberedningen pratat mycket om medborgarbudget men inte praktiskt genomfört 

någon.   

Beslut 

Demokratiberedningen beslutar  

 

att notera informationen till verksamhetsberättelsen  

 

 


